
 

 

 

 

 

 

 

 

 
KLASA: 025-01/23-01/1 
URBROJ: 2103-92-01-23-41 
Bjelovar, 18. prosinca 2023. 
 

ZAPISNIK 
s 24. sjednice Školskog odbora 

 
Početak sjednice: 18: 00 sati  
Prisutni: Željkica Crnković, Žaklina Marčinković Ambrozić, Dario Obran, Anita Cikoja, Andrea Šostarko                 
Odsutni: Lucija Večerić, Mario Holiček 
Ostali prisutni: Vladimir Štefanec, ravnatelj, Nada Antonić voditeljica računovodstva 
Zapisničar: Ivanka Cesar 
Mjesto održavanja: Učionica 84 
 

Predsjednica je pozdravila sve nazočne i pročitala dnevni red te je predložila na prijedlog ravnatelja da 
4. točka bude Osiguranje škole za 2024. godinu, a 5. točka Razno. Nakon toga dnevni red je jednoglasno 
usvojen. Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2. Usvajanje Rebalansa prihoda i rashoda za 2023. godinu 

3. Usvajanje Plana prihoda i rashoda za 2024. i projekcije za razdoblje 2025.-2026.  

4. Osiguranje škole za 2024. godinu 

5. Razno 

Ad 1. 
 Predsjednica otvara prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Školskog odbora te 
je prisutne upoznala s istom. 
 Pitanja i prijedloga nije bilo te je zapisnik s 23. sjednice Školskog odbora jednoglasno usvojen. 
 
 

Ad 2. 
            Predsjednica otvara drugu točku dnevnog reda Usvajanje rebalansa prihoda i rashoda za 2023. godinu 
i daje riječ Nadi Antonić voditeljici računovodstva. 
Nada Antonić podsjeća članove Školskog odbora da su na prošloj sjednici Školskog odbora usvojili Prijedlog 
rebalansa prihoda i rashoda za 2023. Plan rebalansa prihoda i rashoda za 2023. godinu Škola je poslala u 
Županije te je isti usvojen na Skupštini Županije. 
ZAKLJUČAk: Školsko odbor je jednoglasno usvojio Rebalans prihoda i rashoda za 2023. godinu. 
 

Ad3. 
         Predsjednica Školskog odbora otvara treću točku dnevnog reda  usvajanje Plana prihoda i rashoda za 
2024. i projekcije za razdoblje 2025. – 2026. godine i daje riječ Nadi Antonić, voditeljici računovodstva. 
Nada Antonić detaljno upoznaje članova Školskog odbora o Planu prihoda i rashoda za 2024. i projekcije za 
razdoblje 2025. – 2026. godine. 
U prilogu zapisnika je detaljno obrazloženje Nade Antonić. 
ZAKLJUČAK : Školski odbor je jednoglasno usvojio Plan prihoda i rashoda za 2023. i projekcije za razdoblje 
2025. – 2026. 
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Ad 4. 
         Pod ovom  točkom  ravnatelj Škole Vladimir Štefanec upoznao je članove Školskog odbora da su na 
sastanku s pročelnicom BBŽ za društvene djelatnosti i obrazovanje, ravnatelji dobili informaciju da srednje 
škole same zatraže ponudu za osiguranje objekta u 2024. godini. Ponude su trebale sadržavati osiguranje od 
požara i elementarnih nepogoda te eventualno i od unutarnjih kvarova. 
Zahtjev za ponude zatražili smo od Euroherc osiguranje, Croatia osiguranja, i Uniqua osiguranja. 
Ponuda od Euroherc osiguranja je iznosila 321,09 EUR, Uniqua – 295,63 EUR i Croatia osiguranje – 2. 448,18 
EUR. Najpovoljnija ponuda je od Euroherc osiguranja jer sadržava sve elemente koji su se tražili pa je 
predlaženo sklapanje ugovora s Euroherc osiguranjem, a u suglasnosti s pročelnicom BBŽ za društvene 
djelatnosti. Ponude se nalaze u prilogu zapisnika. 
ZAKLJUČAK: Školski odbor je jednoglasno prihvatio prijedlog ravnatelja da Euroherc osigura Školu za 2024. 
 
 

Ad 5. 
       Pod točkom razno ravnatelj  je obavijestio Školski odbor da je u Školi bila  prosvjetna inspekcija zbog žalbe 
roditelja Luke Crnjaka, jer je bez njegovoga znanja sudjelovao kao statist s još nekoliko učenika – 
prepoznavanje osumnjičenika u Policijskoj postaji Bjelovar. Učenike su odabrali policijski službenici te ih 
upoznali da sudjelovanje nije obavezno, već samo ako to žele. Od svih učenika jedino Luka Crnjak to nije 
shvatio te se požalio roditelju.  Nije bilo sankcija, a škola je uklonila propuste koje je inspektorica uočila. 
Predsjednica Školskog odbora je pročitala zapisnik inspekcije. Zapisnik inspekcije  se nalazi u prilogu ovog 
zapisnika. 

 
            Drugih pitanja i prijedloga nije bilo te je predsjednica zahvalila svima na sudjelovanju na sjednici 
Školskog odbora. 
 
              Sjednica je završila u  19,30 sati 
 
 
 
                 Zapisničar:                                                                                Predsjednica Školskog odbora: 
 
      ______________________                 ________________________ 
                 Ivanka Cesar                                                                                     Željkica Crnković, prof.                                      


